

Solar Earn 隐私政策

本隐私政策（“隐私政策”）深入介绍了 Solar Earn（“Solar Earn”，“我们”，“我们的”）如何在关联平台（包括但不限于网站、Twitter 等，统称为“平台”）收集、共享或使用与您（“用户”，“您”，“您的”）相关的数据。

本隐私政策与我们的使用条款（“条款”）共同管理您的数据收集和处理，适用于通过平台收集的所有信息，包括使用此类平台、任何相关服务、营销活动、事件和/或与本隐私政策相关的任何其他场所（统称为“服务”）。

请仔细阅读本隐私政策和我们的条款。通过访问我们的平台，您即表示同意本隐私政策中描述的信息收集和使用实践。如果您不同意本隐私政策，您应立即停止使用这些服务。

1. 信息的收集

- 1.1. 我们的服务器可能会在您使用我们的服务时自动记录由您的浏览器提供的标准数据。这些信息可能包括但不限于浏览器类型及版本、互联网协议（IP）地址、地理位置数据、用户名、电子邮件和/或虚拟资产钱包地址。
- 1.2. 有关您的其他信息（包括公开可用的信息或第三方提供给我们的信息）可能会与自动收集的信息相结合。这些信息可能包括但不限于数字资产的交易记录。
- 1.3. 当您就问题与我们进行沟通时（包括但不限于支持、报告错误和/或报告漏洞），我们可能会收集诸如姓名、电子邮件或钱包地址等个人信息。
- 1.4. 在某些情况下，可能需要您同意我们使用您的个人信息，您也可以随时通过本隐私政策中提供的联系方式与我们联系，撤回该同意。当需要处理任何数据的同意时，我们将与您联系。

2. 信息的使用

- 2.1. 收集的信息可能用于以下目的：
 - 2.1.1. 向您提供服务；
 - 2.1.2. 遵守监管和法律义务；
 - 2.1.3. 行使或维护任何法律权利；
 - 2.1.4. 与您沟通或处理任何请求；
 - 2.1.5. 出于合法的商业利益，例如商业研究和分析、管理我们的平台和服务；
 - 2.1.6. 监控平台的使用以进行商业目的，包括使用分析、衡量网站性能和生成营销报告；
 - 2.1.7. 调查任何投诉或查询；

2.1.8. 预防和应对实际或潜在的欺诈或非法活动；

2.1.9. 运营我们的平台、客户支持、与平台相关的营销和研究服务。

2.2. 我们预期不会将您的信息用于除商业目的以外的其他用途。这些商业目的包括但不限于：
限于：

2.2.1. 执行您请求的服务，如回应您的评论、问题和请求，并提供信息支持；运营和管理服务；检测、预防和处理欺诈、违反条款、威胁或危害；向您发送技术通知、更新、安全警报、有关我们政策变更的信息、支持和管理消息；以及遵守法律和监管要求。

2.2.2. 保护服务的安全性和完整性；改进服务；和/或在您同意的情况下实现任何其他商业目的。

2.2.3. 尽管如此，我们将不识别您的信息（包括匿名化、汇总或去标识化的信息）用于任何目的，除非适用法律禁止。

3. 信息的分享

3.1. 我们可能会与相关方共享信息，包括但不限于以下情况：

3.1.1. 我们可能会与相关实体和/或我们的附属公司共享信息，包括但不限于当它们作为我们的服务提供商时。

3.1.2. 我们可以根据您的请求或指示与您共享您的信息。

3.1.3. 在任何拟议或实际的合并、购买、出售或其他类似收购或业务合并的谈判期间或与之相关时，我们可能会共享信息。

3.1.4. 我们可能会为了审计和法律合规而与我们的专业顾问共享信息。

3.1.5. 我们存储的信息可能会与公共官员共享，以执行法律合规和应对授权的安全问

题。

3.1.6. 我们可能会将信息与第三方服务提供商共享，以实现商业目的，包括欺诈检测和预防、安全威胁检测、技术支持、支付处理、客户支持、数据分析、信息存储和交易监控。所有我们聘用的服务提供商都被限制只能根据我们的指示代表我们使用这些信息。

3.1.7. 尽管如此，我们可以共享已汇总或任何不识别您身份的信息（去标识化的信息），除法律禁止的行为外。

4. 儿童隐私

4.1. 我们不会收集 13 岁以下儿童的个人信息，我们的服务也不针对 13 岁以下的儿童。

4.2. 如果我们得知 13 岁以下的儿童使用了我们的服务，无论是您还是其他人通知我们，我们将尽商业上合理的努力在收到该通知后的 90 天内从我们的数据库中删除这些信息。

4.3. 如果您是 14 岁以下未成年人的父母和/或监护人，并且得知可能在未经父母同意验证的情况下向我们提供了个人数据，请立即联系我们。我们将尽商业上合理的努力在收到该通知后的 90 天内从我们的数据库中删除这些信息。

5. COOKIES 和跟踪技术的使用

5.1. Cookies 是放置在您计算机上的文件，用于收集标准的互联网日志信息和访问者行为。Cookies 会从平台发送到您的浏览器并存储在您的设备上。我们使用诸如信标、标签和脚本之类的跟踪技术（“跟踪技术”）来帮助我们进行统计分析和估算使用模式改进我们的服务。

5.2. 您可以通过设置浏览器拒绝所有 cookies，或在 cookie 被发送时收到提示。但是，如果您不接受 cookies，您可能无法使用我们服务的某些部分。

6. 设置的更改

6.1. 您可以控制您的设备如何允许使用 cookies。如果您愿意，您可以在浏览器中阻止或删除我们的 cookies。

6.2. 您可以配置浏览器设置，以在不启用某些 cookie 功能的情况下使用我们的服务。您可以手动删除 cookies，或者将浏览器设置为在特定时间段后自动删除 cookies。

7. 信息的安全

- 7.1. 我们将确保我们收集的您的个人信息受到适当的行业标准安全措施的保护。然而，由于互联网或电子传输的性质无法完全无风险，我们无法保证其绝对安全。
- 7.2. 我们仅在有限的时间内存储您的信息，并严格仅在相关目的所必需的时间内和/或在遵守法律、规则、法律义务和/或法规所需的时间内存储。

8. 权利的保留

Solar Earn 保留随时修改、更新和/或更改本隐私政策的权利。

- 8.1. 这些更改将在 Solar Earn 的隐私政策中反映，继续使用服务即表示接受新的隐私政策。

9. 联系我们

- 9.1. 如需进一步了解关于个人信息的收集、使用、披露、传输或处理，或行使上述任何权利，请通过发送电子邮件联系 admin@solar.team。

PRIVACY POLICY

This privacy policy (“Privacy Policy”) provides extensive insight into how Solar Earn (“Solar Earn”, “we”, “us”, “our”). Platforms affiliated with Solar Earn, including but not limited to the [Websites](#), its [Twitter](#), (collectively “Platforms”) collect, share or use data about you (“user(s)”, “you”, “your”) with connection to the Platforms.

This Privacy Policy, together with our Terms of Use (“Terms”) govern the collection and processing of your data and is applicable to all the information collected through the Platforms, upon the use of such Platforms, any related services, marketing, events and/or any other locations that are in any way linked to this Privacy Policy (collectively, the “Services”).

Please read this Policy and our Terms carefully. By accessing our Platforms, you are consenting to the information collection and use practices described in this Privacy Policy. If you do not agree to this Privacy Policy, you should immediately cease to continue the use of the Services.

1. COLLECTION OF INFORMATION

- 1.1. Our servers may automatically log standard data provided by your browser upon the use of our Services. Such information may include but is not limited to, browser type and version, Internet Protocol (IP) address, geolocation data, username, email, and/or virtual asset wallet addresses.
- 1.2. Other information about you that is publicly available or provided to us by third parties may be combined with automatically-collected information. Such information may include but is not limited to, the transaction history of digital assets.
- 1.3. Personal information such as name, email, or wallet address may be collected when you communicate with us regarding issues, including but not limited to, support, reporting errors, and/or reporting bugs.
- 1.4. Your consent to use of your personal information may be required in certain circumstances and the same may be withdrawn at any time, by reaching out to us via the contact details provided in this Privacy Policy. We shall get in touch with you whenever consent to process any data is required.

2. USE OF INFORMATION

- 2.1. Use of the collected information may be for the following purposes -
 - 2.1.1. providing services to you;
 - 2.1.2. complying with regulatory and legal obligations;
 - 2.1.3. exercising or defending any legal rights;
 - 2.1.4. communicating with you or managing any request;
 - 2.1.5. for legitimate business interests, such as business research and analysis, managing our Platforms and Services;
 - 2.1.6. monitoring the use of Platforms for business purposes which may include analysis of usage, measurement of site performance, and generation of marketing reports;

- 2.1.7. inquiring into any complaints or queries;
 - 2.1.8. preventing and responding to actual or potential fraud or illegal activities;
 - 2.1.9. operating our Platforms, customer support, marketing, and research services related to the Platforms.
- 2.2. We do not anticipate the use of your information apart from business purposes. Such purposes include, but are not limited to -
- 2.2.1. Performing services requested by you such as responding to your comments, questions, and requests, and providing information support; operating and managing the Services; detecting, preventing, and addressing fraud, breach of Terms, and threats, or harm; sending you technical notices, updates, security alerts, information regarding changes to our policies, and support and administrative messages; and compliance with legal and regulatory requirements.
 - 2.2.2. Protecting the security and integrity of the Services; improving the Services; and/or fulfilling any other business purpose, with your consent.
 - 2.2.3. Notwithstanding the above, we may use information that does not identify you (including information that has been anonymized, aggregated, or de-identified) for any purpose except as prohibited by applicable law.

3. SHARING OF INFORMATION

- 3.1. We may share information with related parties, including but not limited to, the following -
 - 3.1.1. We may share information with related entities and/or our affiliates, including but not limited to when they act as our service providers.
 - 3.1.2. We may share your information with you at your request or direction.

- 3.1.3. We may share information during negotiations of, in connection with, any proposed or actual merger, purchase, sale, or other similar acquisition or business combination.
- 3.1.4. We may share information for audits and legal compliance with our professional advisors.
- 3.1.5. Information stored by us may be shared with public officials for legal compliance enforcement and authorized security concerns.
- 3.1.6. We may share information with third-party service providers for business purposes, including fraud detection and prevention, security threat detection, technology, payment processing, customer support, data analytics, information storage, and transaction monitoring. All service providers we engage are restricted to only utilizing the information on our behalf and following our instructions.
- 3.2. Notwithstanding the above, we may share information that, includes but is not limited to information that has been aggregated or any such information that does not identify you (de-identified), except as prohibited by applicable law.

4. CHILDREN'S PRIVACY

- 4.1. We do not collect personal information of children under the age of thirteen (13) and our Services are not aimed directly at children under the age of thirteen (13).
- 4.2. If we are made aware of use by children below thirteen (13), by you or anyone similar using the Services, we shall make commercially reasonable efforts to delete such information from our database within 90 days of such notice.

- 4.3. If you are a parent and/or guardian of a minor under the age of fourteen (14) and are made aware of personal data that may have been provided to us, without verification of parental consent, please contact us immediately. We shall make commercially reasonable efforts to delete such information from our database within 90 days of such notice.

5. USE OF COOKIES AND TRACKING TECHNOLOGIES

- 5.1. Cookies are files placed on your computer to collect standard internet log information and visitor behaviour. Cookies are sent to your browser from the Platforms and stored on your device. Tracking Technologies (“Tracking Technologies”) such as beacons, tags, and scripts are used to help us to improve our Services by conducting statistical analyses and estimating usage patterns.
- 5.2. You may refuse all cookies or get an indication when a cookie is being sent by instructing your browser to do the same. However, if you do not accept cookies, you may not be able to use some portions of our Service.

6. CHANGE OF SETTINGS

- 6.1. You may control how your devices permit the use of cookies. If you so choose, you may block or delete our cookies from your browser.
- 6.2. You may be able to configure your browser settings to use our Services without some cookie functionality. You can delete cookies manually or set your browser to delete cookies after a determined

period automatically.

7. SECURITY OF INFORMATION

- 7.1. We shall ensure that your personal information collected by us is subject to appropriate industry-standard security measures. The nature of internet or electronic transmission, however, cannot be completely risk-free thus we cannot guarantee the absolute security of the same.
- 7.2. We shall not be responsible for any interruption or interception of any communications through the internet or for changes to or losses of data. You are responsible for maintaining the security of any password, user ID or any other form of authentication involved in obtaining access to secure areas of any of our Services.
- 7.3. We only store your information for a limited period of time and strictly only for as long as is necessary for the relevant purpose and/or for the duration necessary to comply with laws, rules, legal obligations, and/or regulations.

8. RIGHTS RESERVED

Solar Earn reserves the right to modify, update and/or change the Privacy Policy contained herein from time to time. Such changes shall be reflected in the Privacy Policy of Solar Earn and continuing usage shall imply acceptance of the new Privacy Policy.

9. CONTACT US

For further information on the collection, use, disclosure, transfer, or processing of personal information or the exercise of any of the rights listed above, please contact Solar Earn by sending an email on admin@solar.team.